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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
16. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v torek, 28.06.2016 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 13 od 15  
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Slavko CENER, Tibor 
CIGUT, Damjan FICKO, Oto FLISAR, Vinko GAJŠT, Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KNAUS, Danijel 
KOLMAN, Franc KOVAČ, Saško KUHAR, Franc PERTOCI in Ernest SERDT. Opravičeno odsotna sta bila člana 
občinskega sveta Danijel KOVAČ in Viktor OBAL. Odsotna je bila predsednica odbora vaških skupnosti 
Aleksandra KAROLI. 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Mateja CELEC    - računovodkinja 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 16. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 16. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 16. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 
 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 16. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 15. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 15. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Predlog Rebalansa I Proračuna občine Tišina za leto 2016 
6. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o urejanju javnih in drugih površin v občini 

Tišina – I. obravnava 
7. Predlog Pravilnika o dodeljevanju pomoči za spodbujanje razvoja gospodarstva v Občini Tišina (uradno 

prečiščeno besedilo) 
8. Seznanitev s trenutnim stanjem projekta Oskrba s pitno vodo Pomurja – sistem B 
9. Predlog obvezne razlage šestega odstavka 13. člena Odloka o ustanovitvi javnega vzgojo-

izobraževalnega zavoda Osnovna šola Tišina 
10. Razprava o nameri načelnika Upravne enote Murska Sobota o ukinitvi Krajevnega urada Tišina 
11. Tekoča problematika 
12. Vprašanja in pobude 
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K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
Pri tej točki je g. župan dal v razpravo zapisnik 15. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 165: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 24.05.2016 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 15. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG REBALANSA I PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan. V skladu s poslovnikom sta bila podana dva amandmaja in sicer s 
strani župana in člana občinskega sveta Vinka GAJŠT. 
 
V nadaljevanju je podrobno obrazložitev podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Rebalansa proračuna občine Tišina za leto 2016 in predlaga občinskemu 
svetu, da predlog rebalansa občine Tišina za leto 2016 obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Rebalansa proračuna občine Tišina za leto 2016 in predlaga občinskemu svetu, 
da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Rebalansa proračuna občine Tišina za leto 2016 in sicer v delu, ki se 
nanaša na delovno področje odbora in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predlagani obliki. 
 
Franc KOVAČ, podpredsednik odbora vaških skupnosti je povedal, da je odbor obravnaval predlog 
Rebalansa proračuna občine Tišina za leto 2016 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predlagani vsebini in obliki. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Ernest SERDT. Odgovor na zastavljeno vprašanje je podal župan. 
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*     *     *     *     * 
 
SKLEP O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA 
PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o letnem načrtu pridobivanja 
nepremičnega premoženja občine Tišina za leto 2016 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 166: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O LETNEM 
NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016. 
Sklep je bil sprejet. 
 

*     *     *     *     * 
 
SKLEP O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM 
PREMOŽENJEM OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o letnem načrtu razpolaganja 
z nepremičnim premoženjem občine Tišina za leto 2016 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 167: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O LETNEM 
NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016. 
Sklep je bil sprejet. 
 

*     *     *     *     * 
 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog Odloka 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu za leto 2016 in je mnenja, da je predlagani odlok v 
formalnem smislu skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo.  
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ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predloge sklepov na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 168: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME NASLEDNJI AMANDMA: 
Povečanje odhodkov na področju 53 Splošna komunala, proračunska postavka 531601 Komunalno 
urejanje vasi – tekoči stroški, konto 402503 Tekoče vzdrževanje drugih objektov v višini 1.080,00 € in 
povečanje prihodkov na področju 40 Občinska uprava, konto 722000 Prihodki od prodaje kmetijskih 
zemljišč v višini 1.080,00 €.  
 
Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 169: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME NASLEDNJI AMANDMA: 
Zmanjšanje sredstev na področju 07 Obramba in ukrepi ob izrednih dogodkih, proračunska postavka 
400704 Dejavnost občinske gasilske zveze in društev, konto 412000 Tekoči transferi nepridobitnim 
organizacijam in ustanovam v višini 1.500,00 €. Povečanje sredstev na področju 07 Obramba in ukrepi 
ob izrednih dogodki, proračunska postavka 400706 Sofinanciranje nabave opreme in gasilskih vozil, 
konto 431000 Investicijski transferi nepridobitnim organizacijam in ustanovam v višini 1.500,00 €. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 170: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016. 
2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O UREJANJU JAVNIH IN DRUGIH POVRŠIN 
V OBČINI TIŠINA – I. OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog Odloka 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o urejanju javnih in drugih površin v občini Tišina – I. obravnava. 
Mnenja je, da je predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o urejanju javnih in drugih površin 
v občini Tišina v formalnem smislu skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo, hkrati 
pa občinskemu svetu predlaga, da Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka sprejme po skrajšanem 
postopku. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o urejanju javnih in drugih 
površin v občini Tišina – I. obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
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Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predloge sklepov na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 171: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE V SKLADU Z 68. ČLENOM POSLOVNIKA 
OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA IZVEDE SKRAJŠANI POSTOPEK ZA SPREJEM ODLOKA O 
SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O UREJANJU JAVNIH IN DRUGIH POVRŠIN V OBČINI TIŠINA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 
 

S K L E P št. 172: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
UREJANJU JAVNIH IN DRUGIH POVRŠIN V OBČINI TIŠINA V I. OBRAVNAVI. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 
 

S K L E P št. 173: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
UREJANJU JAVNIH IN DRUGIH POVRŠIN V OBČINI TIŠINA V II. OBRAVNAVI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG PRAVILNIKA O DODELJEVANJU POMOČI ZA SPODBUJANJE RAZVOJA GOSPODARSTVA V OBČINI 
TIŠINA (URADNO PREČIŠČENO BESEDILO)  
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog 
Pravilnika o dodeljevanju pomoči za spodbujanje razvoja gospodarstva v Občini Tišina (uradno prečiščeno 
besedilo). Mnenja je, da je predlog Pravilnika o dodeljevanju pomoči za spodbujanje razvoja gospodarstva 
v Občini Tišina (uradno prečiščeno besedilo) pripravljen skladno z veljavno zakonodajo in kot tak primeren 
za potrditev. 
 
ŽUPAN je povedal, da  v skladu s tretjim odstavkom 88. člena poslovnika občinskega sveta Uradno 
prečiščeno besedilo določi svet z glasovanjem brez razprave. 
 
V nadaljevanju je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, 
ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 174: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJMA PRAVILNIK O DODELJEVANJU POMOČI ZA SPODBUJANJE 
RAZVOJA GOSPODARSTVA V OBČINI TIŠINA (URADNO PREČIŠČENO BESEDILO). 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K TOČKI 8 
 
SEZNANITEV S TRENUTNIM STANJEM PROJEKTA OSKRBA S PITNO VODO POMURJA – SISTEM B 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
Milan KAROLI predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je bil odbor na svoji 14. seji seznanjen s trenutnim stanjem projekta Oskrba s pitno vodo Pomurja – 
sistem B in predlaga občinskemu svetu, da se sprejme predlagani sklep:  
- da je elaborat o oblikovanju cene storitev javne službe oskrba s pitno vodo v občinah: Beltinci, 

Cankova, Gornji Petrovci, Grad, Hodoš, Kuzma, Moravske Toplice, Murska Sobota, Puconci, Rogašovci, 
Šalovci in Tišina pripravljen tako, da zagotavlja enotno ceno in enotno omrežnino za vse uporabnike v 
vseh občinah, 

- da občine zagotovijo enotno subvencijo k ceni, v delu, ki se nanaša na omrežnino (40% - po varianti 1),  
- da Občina Tišina ne prevzema tveganj za vračanje kohezijskih sredstev za to investicijo zaradi 

nedoseganja ciljev kohezijske vloge (enotno podjetje za upravljanje, enotna cena, varnost in 
zanesljivost oskrbe s pitno vodo),  

- da občina Tišina ne prevzema odgovornosti za tekočo izgubo javnega podjetja Vodovod sistema B 
d.o.o., ki nastaja zaradi blokiranja sprejemanja ključnih aktov, ki omogočajo tudi dejansko izvajanje 
javne gospodarske službe. 

 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Franc KNAUS, Danijel KOLMAN, Milan KAROLI, Ivan HORVAT, Vinko GAJŠT in 
Ernest SERDT. Odgovore na zastavljena vprašanja je podal župan. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predloge sklepov na 
glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 175: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SOGLAŠA Z USMERITVIJO OBČINE TIŠINA, DA JE ELABORAT O 
OBLIKOVANJU CENE STORITEV JAVNE SLUŽBE OSKRBA S PITNO VODO V OBČINAH: BELTINCI, CANKOVA, 
GORNJI PETROVCI, GRAD, HODOŠ, KUZMA, MORAVSKE TOPLICE, MURSKA SOBOTA, PUCONCI, 
ROGAŠOVCI, ŠALOVCI IN TIŠINA PRIPRAVLJEN TAKO, DA ZAGOTAVLJA ENOTNO CENO IN ENOTNO 
OMREŽNINO ZA VSE UPORABNIKE V VSEH OBČINAH. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 176: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SOGLAŠA Z USMERITVIJO OBČINE TIŠINA, DA OBČINE ZAGOTOVIJO 
ENOTNO SUBVENCIJO K CENI, V DELU, KI SE NANAŠA NA OMREŽNINO (40% - PO VARIANTI 1). 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 177: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SOGLAŠA Z USMERITVIJO OBČINE TIŠINA, DA OBČINA TIŠINA NE 
PREVZEMA TVEGANJ ZA VRAČANJE KOHEZIJSKIH SREDSTEV ZA TO INVESTICIJO ZARADI NEDOSEGANJA 
CILJEV KOHEZIJSKE VLOGE (ENOTNO PODJETJE ZA UPRAVLJANJE, ENOTNA CENA, VARNOST IN 
ZANESLJIVOST OSKRBE S PITNO VODO). 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 178: 
  
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SOGLAŠA Z USMERITVIJO OBČINE TIŠINA, DA OBČINA TIŠINA NE 
PREVZEMA ODGOVORNOSTI ZA TEKOČO IZGUBO JAVNEGA PODJETJA VODOVOD SISTEMA B D.O.O., KI 
NASTAJA ZARADI BLOKIRANJA SPREJEMANJA KLJUČNIH AKTOV, KI OMOGOČAJO TUDI DEJANSKO 
IZVAJANJE JAVNE GOSPODARSKE SLUŽBE.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG OBVEZNE RAZLAGE ŠESTEGA ODSTAVKA 13. ČLENA ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJO-
IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA TIŠINA 
 
Obrazložitev je podal predsednik statutarno pravne komisija g. Tibor CIGUT. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Tibor CIGUT, Ivan HORVAT, Milan KAROLI in Franc KNAUS. 
 
Podan ni bil noben predlog. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 179: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA OBVEZNO RAZLAGO ŠESTEGA ODSTAVKA 13. ČLENA ODLOKA 
O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNE ŠOLE TIŠINA IN SICER: 
1. ŠESTI ODSTAVEK 13. ČLENA ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA 

ZAVODA OSNOVNE ŠOLE TIŠINA DOLOČA, DA PREDSTAVNIKE STARŠEV VOLIJO STARŠI NA SVETU 
STARŠEV. ZA IZVEDBO VOLITEV PREDSTAVNIKOV STARŠEV SE SMISELNO UPORABLJAJO DOLOČBE 
TEGA ODLOKA O VOLITVAH PREDSTAVNIKOV DELAVCEV V SVET ZAVODA. 
ŠESTI ODSTAVEK 13. ČLENA SE RAZLAGA V POVEZAVI S ČETRTIM ODSTAVKOM 13. ČLENA 
NAVEDENEGA ODLOKA IN SICER, DA STARŠI VOLIJO SVOJE PREDSTAVNIKE V SVET NEPOSREDNO IN 
TAJNO NA SVETU STARŠEV, NA NAČIN, KI GA DOLOČA TA ODLOK IN PRVI ODSTAVEK 15. ČLENA 
ZAKONA O SODELOVANJU DELAVCEV PRI UPRAVLJANJU (URADNI LIST RS, ŠT. 42/93, 56/01, 26/07, 
42/07 URADNO PREČIŠČENO BESEDILO, 45/08 – ZARBIT) T.J. NEPOSREDNO IN TAJNO. 

2. OBVEZNA RAZLAGA JE SESTAVNI DEL ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO-
IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNE ŠOLE TIŠINA. 

3. OBVEZNA RAZLAGA SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 10 
 
RAZPRAVA O NAMERI NAČELNIKA UPRAVNE ENOTE MURSKA SOBOTA O UKINITVI KRAJEVNEGA URADA 
TIŠINA 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
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V razpravi so sodelovali Ernest SERDT, Franc KNAUS in Milan KAROLI. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan po zaključku razprave podal predlog sklepa in ga dal na 
glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 180: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA OSTRO NASPROTUJE K UKINITVI KRAJEVNEGA URADA TIŠINA TER 
PREDLAGA, DA NAČELNIK UPRAVNE ENOTE ŠE ENKRAT RAZMISLI O PREDLOGU OBČINE TIŠINA, DA SE 
KRAJEVNI URAD TIŠINA ODPRE VSAJ DVAKRAT TEDENSKO.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 11 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- Free WiFi: Obveščamo vas, da občina Tišina omogoča Free WiFi brezžično omrežje na območju centra 

Tišine (domet cca. 500 m okrog občinske zgradbe). 
- Projekt pri Bathaniyevem dvorcu: izvajalec del je Pomgrad Cestno podjetje d.d. iz Lipovec. Rok 

izvedbe je do sredine julija 2016. 
- Cesta Krajna I. faza: Z izvajalcem del Pomgrad Cestno podjetje, smo danes podpisali pogodbo, uvedba 

v delo bo 01.07.2016, ter verjetno redni pričetek del v prvem tednu v juliju.  
- Obisk na Ministrstvu za infrastrukturo: V petek, 24.06.2016 smo v sestavi: župan, direktorica OU in 

svetnik Slavko Cener imeli sestanek z ministrom za infrastrukturo dr. Petrom Gašperšičem, ki smo se 
ga udeležili s posredovanjem g. Cenerja, ko smo na ta sestanek čakali več kot pol leta in obljub od 
razno raznih posrednikov. Na sestanku smo predstavili probleme glede povečanega tovornega 
prometa na relaciji Vanča vas- Gederovci, ter Krajna – Petanjci, ter dokončanje projekta pločnikov in 
kolesarske steze Tišina – Tropovci. Na ministrstvu smo naleteli na zelo pozitiven odnos, kjer smo se 
dogovorili za sestanek in ogled vseh problemov na terenu že v mesecu juliju.  Zelo dobro so sprejeli 
tudi naše obvestilo o pridobljenih zemljiščih za kolesarske steze na relaciji Vanča vas – Gederovci in 
Gradišče – Murski Črnci.   

 
V nadaljevanju je župan predal besedo podpredsedniku odbora vaških skupnosti Francu KOVAČ. 
 
Franc KOVAČ je povedal, da je bil odbor vaških skupnosti na seji seznanjen z Rebalansom I Proračuna 
občine Tišina. Kot predstavnik vasi Petanjci je povedal, da ga zanima izgradnja zbirnega centra na 
Petanjcih ob čistilni napravi, kjer je predvideno povečanje. Zanimalo ga je: Zakaj ideja za postavitev tega 
zbirnega centra na Petanjcih? S tem se bo povečal promet za 1000 % od gasilskega doma do čistilne 
naprave, prihajalo bo do hrupa, tam so otroci, prišlo bo do uničevanje vozišča in še marsikaj. Zanimalo ga 
je še: Ali se bodo tam zbirali tudi BIO odpadki? Ali bo sama vaška skupnost deležna kakšne odškodnine 
oziroma rente za uničevanje cest? Povedal je, da bodo morali z zadevo soglašati občani na zboru občanov. 
Njegovo osebno mnenje je, da je zadeva dobra in se z njo strinja. Na koncu je vse občanke in občane 
povabil na Vaške igre, ki se bodo odvijale 9. julija 2016 ob 13.00 uri v Gederovcih pri gasilskem domu. 
Namen iger je druženje občanov občine Tišina. 
 
ŽUPAN je glede zbirnega centra na Petanjcih povedal, da je ideja padla oziroma zaradi tega ker govorimo o 
komunalni infrastrukturi, ki je že tam postavljena, imamo vso varovanje in ves »suport«, ki ga tam imamo. 
Objekt je od hiš oddaljen slabih 400 metrov. Trenutni zbirni center, ki ga uporabljajo občani občine Tišina 
je lociran na Obrtni ulici 40, to je čez cesto, kjer je bila nekdaj trgovina Merkur. V njegovi okolici je kar 
nekaj zgradb (gostilna Kratochwill, Medicop, Šavel, Elektronabava,…) in če njih ne moti, potem tudi na 
Petanjcih ne bo nikogar. Nobenih BIO razgradljivih odpadkov se ne bo zbiralo, enako bo kot je zbirni 
center v Murski Soboti. Ne gre se za odlagališče ampak za zbiranje odpadkov. To bo zbirni center, ki bo 
imel urejen plato, zavarovan in varovan. Glede rente za obremenjevanje je povedal, da ne bo s tem nihče 
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obremenjen. S postavitvijo zbirnega centra želimo narediti ta korak k novemu sistemu zbiranja 
komunalnih odpadkov oziroma novemu standardu. Najprej ta zbirni center postavimo, da bo zbirni center 
v občini Tišina deloval z ekološkimi otoki, potem pa po uvedbi novega standarda bodo ekološki otoki 
ukinjeni. Ker so ekološki otoki potuha podjetnikom izven naše občine.  
 
Franc KOVAČ je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 
 
K TOČKI 12 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zastavljeni vprašanji člana občinskega sveta Danijela KOLMAN glede odpadkov in sicer:  
1. Zakaj občina Tišina preplačuje storitve izvajalcu javne službe Saubermacher Komunala  Murska 

Sobota? 
2. Zakaj občani vaščani Petanjec nimajo zbiranje in odvoza papirja po gospodinjstvu tako kot to izvajate 

že v vseh vaseh Tišina, Tropovci itd. 
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen, zato je v skladu s 16. členom poslovnika zahteval 
do naslednje seje dodatna pojasnila. 
 

*     *     *     *     * 
 

Milan KAROLI je povedal, da pozdravlja zadevo glede preventivnega programa zdravstvenega varstva in ga 
je zanimalo glede kopalnih kart v Radencih in sicer kdaj bo ta zadeva realizirana oziroma od kdaj naprej se 
lahko koristi.  
 
ŽUPAN je povedal, da takoj, ko bo rebalans objavljen, se bo stopilo v kontakt s podjetjem Sava Turizem in 
se bo občane obvestilo preko nenaslovljene pošiljke.  
 
Milan KAROLI je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
 

*     *     *     *     * 
 
Ernesta SERDT je povedal, da je kolega Danijel Kolman na 9. redni seji podal pobudo o razvoju turizma v 
občini v sklopu Šiftarjeve fundacije. Zanimalo ga je ali je ustanovljena delovna skupina po kriterijih in sicer 
član občinske uprave, predstavnik turističnega društva in poznavalec turistične dejavnosti izmed občanov. 
Župan podali ste sami pobudo, da skličete sestanek na katerem se bo oblikovala delovna skupina. V 
nadaljevanju je zaprosil občinsko upravo odgovor v pisni obliki in sicer glede transformatorja v Murskih 
Črncih in sicer: kdaj je bil izgrajen in kakšen je bil dogovor med lastnikom parcele s stanovanjsko hišo in 
Elektrom Maribor. Je mogoče med strankama podpisana kakšna pogodba glede postavitve tega 
transformatorja. 
 
ŽUPAN je glede delovne skupine za razvoj turizma povedal, da je bila ustanovljena in že sta bili opravljeni 
dve seji. Kar se tiče transformatorja je povedal, da je transformator last Elektra Maribor in če je postavljen 
na privat parceli, občina s temi zadevami nima čisto nič in v to območje ne more posegati. Zato je 
potrebno iti odgovor iskat drugam. 
 
Ernest SERDT je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Slavko CENER je povedal, da so na občini stanovanja in ga je zanimalo zakaj mlade družine iz romskega 
naselja niso upravičeni do njih. 
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ŽUPAN je povedal, da občina razpolaga z devetimi občinskimi stanovanji, razpisa zaenkrat še ni bilo, ker se 
spreminja zakonodaja in jo je potrebno vnesti tudi v naš pravni red. 
 
Slavko CENER je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Danijel KOLMAN je zastavil naslednja vprašanja in je prosil za pisne odgovore: 
- Ali je res, da ima občinska uprava elaborat predložen s strani izvajalca javne službe Saubermacher 

Komunala od leta 2014 in zakaj ga ni predlagala v obravnavo na seji? Sli Občini Tišina ni potrebno 
spoštovati republiških predpisov na tem področju? 

- Kako morajo postopati na sejah svetov javnih zavodov in podjetij člani sveta, katere imenuje 
ustanovitelj oziroma soustanovitelj – občina? Kakšna je dolžnost oziroma obveznost imenovanih 
predstavnikov ustanovitelja pred obravnavo gradiv na seji sveta javnih zavodov, javnih podjetij? Ali so 
ti dolžni pridobiti mnenje ustanovitelja o posamezni zadevi o kateri bodo odločali na seji sveta? Kako 
lahko občinski organi presojajo, ali je posamezni član katerega imenuje občinski svet kot predstavnika 
občine javnega zavoda, javnih podjetij aktiven in dela v korist občine? 

 
*     *     *     *     * 

 
Oto FLISAR se je zahvalil županu in občinski upravi za pomoč in udeležbo na prireditvi Občinsko gasilsko 
tekmovanje. V nadaljevanju ga je zanimalo kakšno bo sodelovanje med občinsko upravo, svetniki in če bo 
izvoljena kandidatka iz naše občine za ravnateljico, glede na to, da ji občinski svet na prejšnji seji no dal 
večine. 
 
ŽUPAN je glede sodelovanja povedal, da misli, da bo to odlično sodelovanje in poudaril, da nima nobenih 
težav z nikomer sodelovati. Občina se bo vsekakor potrudila, da bo še naprej v tistem delu, ki zadeva 
materialne stroške oziroma vso finančno pomoč, ki jo je do sedaj nudila, nudila še naprej. Pa tudi projekt 
izgradnje Večnamenske športne dvorane bomo poskušali zapeljati v tej smeri, da bi bil mogoče realiziran 
še v tem mandatu. 
 
Oto FLISAR je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
 

*     *     *     *     * 
 
Franc KOVAČ je zastavil naslednje vprašanje: 
- Kdo je odgovoren za košnjo trave na zemeljskem delu visokovodnega nasipa na reki Muri? 
 
ŽUPAN je povedal, da Agencija RS za okolje, ki pa to košnjo štejejo kot investicijsko vzdrževanje. 
 
Franc KOVAČ je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Franc KNAUS je podal pobudo, da bi občina eno investicijsko vzdrževanje naredila in sicer na državni cesti 
na relaciji od Petanjec proti Murski Soboti, kajti zelenica ob cesti, ki je na občinskem zemljišču je 
pokošena, zelenica v lasti države pa ni pokošena. Marsikdo se ne sprašuje, da je to državno, ampak si 
misli, da je na območju občine Tišina in občine se za to ne skrbi. V nadaljevanju je povedal, da je občinski 
svet na 12. redni seji 19.01.2016 sprejel sklep, da se županu predlaga, da v skladu s svojimi pristojnostmi 
ugotovi morebitne nepravilnosti pri vodenju postopka pri obnovi vaško gasilskih domov. Minilo je že pet 
mesecev in ga je zanimalo, če je bilo že kaj ugotovljenega, ker je bilo na 13. seji poročano, da je postopek 
ugotavljanja v teku.  
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ŽUPAN je glede realizacije sklepa sprejetega na 12. redni seji povedal, da je sodelavka prišla pred slabim 
mesecem z bolniške in ene stvari so prišle vmes, tako da je postopek v teku. Kar se pa tiče pobude glede 
košnje, pa jo bomo upoštevali. 
 
Franc KNAUS je bil s podanima odgovoroma zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Slavko CENER je podal pobudo, da bi svetniki šli na en izlet. 
 
Župan se je s pobudo strinjal in jo bomo poskušali upoštevati v jesenskem času.  
 
Slavko CENER je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 
 
 
16. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 20.00 uri. 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


